



*Act in confidence*



3/22/2023

e~safecare

1



SafeHospi

HOSPITAL  
INDEMNITIES  
WORLDWIDE

Quelque soit votre couverture d'assurance santé :  
*Whatever your health insurance coverage*

- Sélectionné avec les conseils de notre cabinet ou non  
*Selected with the support of our agency or not*
- Assurance individuelle ou assurance de groupe  
*Individual plans or group policies*

SafeHospi vous apporte plus de sérénité en cas d'hospitalisation **dans le monde entier.**

*SafeHospi brings you more peace of mind in the event of hospitalization **anywhere in the world.***

**Avec SafeHospi nous voulons vous aider à couvrir vos restes à charge en cas d'hospitalisation**

***With SafeHospi we help you with your Out of Pocket expenses***

#### **SAFEHOSPI 1**

- 1000€ le premier jour d'hospitalisation\* puis 100€ par nuit supplémentaire d'hospitalisation (max 365 nuits).
- *1000€ the first day of hospitalization\*, then 100€ by night of hospitalization (max 365 nights).*

#### **SAFEHOSPI 2**

- 2000€ le premier jour d'hospitalisation\* puis 200€ par nuit supplémentaire d'hospitalisation (max 365 nuits).
- *2000€ the first day of hospitalization\*, then 200€ by night of hospitalization (max 365 nights).*

#### **SAFEHOSPI 3**

- 3000€ le premier jour d'hospitalisation\* puis 300€ par nuit supplémentaire d'hospitalisation (max 365 nuits).
- *3000€ the first day of hospitalization, then 300€ by night of hospitalization (max 365 nights).*

\* On entend par Hospitalisation un séjour en établissement de santé d'au moins une nuit

\* *Hospitalization means a stay in a health facility of at least one night*

e~safecare

2



SafeHospi

**HOSPITAL  
INDEMNITIES  
WORLDWIDE**

e~safecare

2



HOSPITAL  
INDEMNITIES  
WORLDWIDE

Selection du plan	SafeHospi 1 1000€/100€	SafeHospi 2 2000€/200€	SafeHospi 3 3000€/300€
Member	29€	42€	58€
Member + Spouse	47€	69€	103€
Member + 1 child	42€	58€	90€
Family	60€	85€	136€

\*Cotisations mensuelles, coût d'Association inclus – Sans sélection médicale

\**Monthly premiums, Association fees included – No medical underwriting*

\*Discount possible pour les groupes de 3 à 19 salaries et supérieur à partir de 20 salaries

\**Possible discounts for groups 3 to 19 employees and over 20 employees*



*Act in confidence*

une marque du groupe



1200 Brickell Ave, suite 1960, Miami, FL 33131, USA  
[contact@e-safecare.com](mailto:contact@e-safecare.com)

